
PROTOKoL Nr Lrrl2018

z sesji Rady Gminy Rybno odbytei w dniu 11 maja 2018 r.
w sali OSP w Rybnie pod przewodnictwem

Pana Andrzeja Kornackiego - Przewodniczqcego Rady Gminy Rybno

Obrady Rady Gminy protokolowala - Ewa Soboczyrlska - Inspektor ds. Obshrgi Rady i Kadr w
Urzgdzie Gminy Rybno

Obrady rozpoczgto o godz. 10:00, zakoriczono o godz.11:50

Stan ustawowy Rady - 15 Radnych,

W sesji bierze udzial 13 RadnYch

Nieobecni Radni: Agnieszka Wysocka, Sylwester Kasprowicz

- lista obecnoSci stanowi zal4cznik do protokofu.

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli:

1 .Pan Tomasz Wggrzynowski - W6lt Gminy

2.Pani folanta Jendrycka - Sehetarz Gminy

3.Pani Zdzislawa Kanicz - Skarbnik Grniny

4.Pan Zbigniew Drzystek - Radca prawny

S.Pani Magdalena Anczykowska - Przewodnicz4ca Rady Powiatu Dzialdowskiego

6.Soltysi

- Usta obecno6ci stanowi zal4cznik do Protokolu

T.Mieszkarlcy

Porzqdek sesji:

Ad.l i 2 Otwarcie sesii i stwierdzenie prawomocno6ci obrad.

obrady LII sesli Rady Gminy Rybno otworzyl o godz. 10:00 Pan Andrzej Kornacki Przewodniczacy

Rady Gminy. Powital wszystkich obecnych na sali obrad a nastePnie stwierdzil, 2e po sprawdzeniu

tisty obecnosci, na sali znajduj sig 13 radnych co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych

uchwal.

Ad.3.Ustalenie porzadku obrad.

Przewodnicz4cy Rady przedstawil porz4dek dzienny obrad.

Kieruj4c nastgpnie zapytanie o ProPo zycig zmiarry potz4dku obrad'

Wniosk6w o zmiang porz4dku obrad nie wniesiono.

Nastgpnie poddal pod glosowanie porz4dek obrad.

Rada Grniny w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 13 Radnych

glosami:

-,,2a" - 13



' ,,Ptzeciw' - 0

-,/wshzymujecych si9" - 0

przyjgla pon4dek obrad LII sesli Rady Gminy, kt6ry po otwarciu sesii, i stwierdzeniu
prawomocno6ci obrad jest nastgpuj4cy:

4.Przyjgcie protokolu z LI sesji Rady Gminy.

S.Sprawozdanie migdzyseeyjne W6jta Gminy,

6.Podjgcie uchwal w nastgpujEcych sprawach:

1) zniany Wielolehriei Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 201&2032;

2) zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 201g rok;

3) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego samodzielnego publicznego Gmirmego
Zakladu Opieki Zdrowotnej w Rybnie za 20-17 rok;
4) rozpatrzenia skargi na dzialalnodd W6jta Gminy Rybno.

T.Wolne wnioski i zapytania.

E.Zamknigcie obrad.

Ad.4.Przyigcie protokolu z LI sesji Rady Gminy. przewodnicz4cy Rady zwr6cil sig do Rady o
zabranie glosu w sprawie protokolu z LI sesii Rady Gminy.

Uwag nie wniesiono.

Nastepnie Przewodnicz4cy Rady - pan Andrzej Kornacki poddal pod gtosowanie protok6l z LI sesyi

Rady Gminy.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13 Radnycll
glosami:

- t3 - ,,2a,,,

- 0 - ,,ptzeciw"

- 0 - ,,wstrzymuj4cych sig,,

przyjgla protok6l z LI sesji Rady Gminy Rybno.

Ad.S.Sprawozdanie migdzysesyine W6ita Gminy
Przewodnicz4ry Rady - Pan Andrzej Kornacki udzielil glosu w6Jtowi Gminy - panu Tomaszowi
Wggrzynowskiernu, kt6ry przedloZyl sprawozdanie z dzialalno6ci migdzysesyjnej. po czym
Przewodniczqry Rady otworzyl dyskusjg nad sprawozdaniem.

Glos zabrali:

soltys wsi Hartowiec - Pan Bogdan Kopariski odnosz4c sig do rokacji kolejnej karetki pogotowia w
Szpitalu Powiatowym w Dzialdowie, zwr6cil sig z pytaniem, czy w6jt posiada wiedzg na temat
przebiegu rozm6w w tej sprawie.

W6jt Gminy -Pan Tomasz Wggrzynowski w odpowied zi wskazal, i odpowiedzi na pyhrie udzieli w



wolnych wnioskach.

Na tym dyskusjg zakorlczono.

Sprawozdanie stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.5.Podigcie uchwal w nastgpuj4cvch sprawach:

1) zmiany Wieloletniei Prognozy Finansowei Gminy Rybno na lata 201&2032

Przewodnicz4ry Rady- Pan Andrzej Komacki zwr6cil sig do Radnego Pana Piotr Kamirlskiego o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Pan Piotr Kaminski poinformowal, i2 projekt uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniei

Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 2078-2032 oraz zmfarl w bud2ecie Gminy Rybno na 2018

t ok, zost^ly p ozylywnie zaopiniowane.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly.

Pytaf nie wniesiono.

Przewodnicz4cy Rady zam-kn4l dyskusjg. Po odczytaniu prolektu uchwaly przez

Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13 Radnycll
glosami:
- 73 - ,,2a",
- 0 - ,,prueciw"
- 0 -,,wstrzymuj4rych sig"
podf gla uchwalg Nr LII/31,f18 w sprawie zmiany Wieloletniei Ptognozy Finansowej Gminy Rybno

na lata 201&2032

Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

2) zmian w bud2ecie Gminy Rvbno na 2018 rok

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki otworzyl dyskusig nad projektem uchwaly.

Pytafi nie wniesiono.

Przewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusjg. Po odczytaniu projektu uchwaly przez

Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnlnn na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13 Radnycll
glosarni:
- 73 - ,,2a",
- O - ,,przeciw"
- 0 -,,wshzymujqcych sig"



podigla uchwalg Nr LII/3{f8 w sprawie zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2Ot8 rok.

Uchwala stanowi zal4cznik do protokohr.

3) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego samodzielnego publicznego Gminnego
Zakladu Opieki Zdrowotnei w Rybnie za 2017 rok;

Przewodniczqcy Rady- Pan Andrzei Kornacki zwr6cil sig do Radnego Pana Piotra Kamiriskiego o

przedstawienie opinii w sprawie proiektu uchwa$.

Radny - Pan Piotr Kamiiski poinformowal, iz proiekt uchwa\r w sprawie zatwierdzenia rocznego

sprawozdania finansowego samodzielnego Publicznego Gminnego Zakladu opieki Zdrowotne; w

Rybnie za 2017 rok; zostal pozytywnie zaopiniowany.

Przewodniczqcy Rady - Pan Andrzej Kornacki otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly.

IJrtarl nie wniesiono.

Przewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusjg. Po odczytaniu projektu uchwaly ptzez

Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnofci 13 Radnych,
glosani:
- 73 - ,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
- 0 -,,wstrzymui4cych si9"
podjgla uchwalg Nr LII/$/I8 w sprawie zatwierdzenia roczn€go sprawozdania finansowego

Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakladu Opieki Zdrowotnei w Rybnie za 2017 rok

Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

4) rozpatrzenia skarei na dzialalnoid W6jta Gniny Rvbno

Przewodnicz4ry Rady- Pan Andrzej Kornacki zwr6cil sig do Radnego Pana Piotra Karniriskiego o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Pan Piotr Kaminski poinformowal, iZ proiekt uchwaly w sprawie rozpabzenia skargr na

dzialalnoSd W6ita Gminy Rybno zostal zaopiniowany pozyR.wnie.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly.

Glos zabrali:

Pan Dariusz Jarzembek zwr6cil sig do PrzewodniczEcego Komisji Rewizfnej o przedstawienie opinii,

dlaczego skargg uznano za bezasadn4.



Radny - Pan Czeslaw Mederski (wiceprzewodnicz4cy Komisji Rewizyjnej) wyja5nil, i2 projekt

uchwaly zawiera stosowne uzasadnienie skargi.

Wiceprzewodnicz4ry Rady - Pan Dariusz Tara oczytal heSd uzasadnienia proiektu uchwaly w

sprawie rozpahzenia skargi na dzialalno6d W6ita Gminy Rybno.

Pan Dariusz Jarzembek zwr6cil uwagg, i2 przedmiotowa skarga byla juL rozpatrywana na sesii w

lutyn. Zapytal dlaczego zatem, po raz kolejny staje sig przedmiotem dyskusji.

Radca prawny-Pan Zbigniew Drzystek wyjasnil przebieg dotychczasowej procedury rozpatrywania

przedmiotowej skargi. Zwr6cil uwagg, iit w zwi4zku ze skarg4 Pana Dariusza farzembka zlo2onq do

wojewody, organ nadzoru wezwal Radg Gminy do iednoznacznego zaiyia stanowiska w tej sprawie.

lN zwiqzku w tym skarga ponownie zostala wprowadzona do porz4dku obrad sesji Rady Gminy.

Podkreilil, i2 nie zmienil sig stan faktyczny skargi, skar24cy r6wnie2 nie dokonal zmiany

postawionych zarzut6w. Wobec czego projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem nie ulegl zmianie.

Przewodniczqcy Rady - Pan Andrzei Kornacki zwr6cll uwagg, ii to Komisja Rewizyjna nie

rozpatrzyla skargi, zas na sesji proiekt uchwaly w proponowanym brzmieniu nie uzyskal wigkszo5ci

glos6w.

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek wyja5nil, i2 Kornisja Rewizyjna nie rozpatruje skarg. lj
zadaniem jest jedynie zbadanie skargj, rozpabzenie jej okolicznofci. Wynik glosowania Komisji

Rewizyjnej iest spraw4 drugorzgdn4, bowiem decyzjg w tej sprawie podejmuje rada gminy.

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dar\rczTara zwr1cil uwagg, i2 zgodnie ze statutem Gminy, komisja

rewizina wypracowuje opinie w sprawie skargi. Stosownie do wniosku przewodnicz4cego rady,

sprawa ponownie trafila do komisii rewzylnej.

Radny - Pan Piotr Kamituki przedstawil wynik glosowania nad proiektem uchwaty w sprawie

rozpatrzenia skargi na dziala w6lta Gminy, kt6re mialo mieisce na sesii 2 marca br. Jego zdaniem brak

uzyskania wigkszoSci glos6w podczas glosowania iest r6wnoznaczne z przyigciem tezy, i2 skarga jest

zasadna. Zwr6cil uwagg, i2 w takirn brzmieniu projekt uchwaly byl jui poddawany glosowaniu.

wiceprzewodnicz4ry Rady - Pan Dariusz Tara wskazal prawd4 jest, i2 wigkszofd glosowal przeciw

uchwale. Nie oznacza to jednak, podigci uchwaly za zasadnoSci4 skargi.



Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek wyjadnil przebieg procedury glosowania nad projektem

uchwaly na sesji 2 marca br. Podkre5lil, i2 nie mozna przy podejmowaniu uchwal powolywac sig na

domniemanie prawne. Zawsze glosuje sig nad konkretnym projektem uchwaty.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki zwr6cil sig do radcy prawnego z pytaniem, jak

postqpid w sytuacji gdyby wynik glosowania na dzisiejszej sesji byl analogiczny do poprzedniego.

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek w odpowiedzi wyja6nil, i2 iego odpowiedZ na to pytanie

moglaby sugerowaC wynik glosowania. Wobec czego odpowiedzi ud.zielt po glosowaniu nad

projektem uchwaly.

Radny - Pan Piotr Kamiiski zwr6cil sig do radry prawnego, czy i jakim zakresie zmienilo sig

brzmienie projektu uchwaly.

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek wyja5nil, i2 na to pytanie udzielil ju2 odpowiedzi.

Mieszaniec wsi Koszelewki - Krzysztot Cal zwr6cil sig do w6jta gnnny z pytaniem, i2 p6l roku temu

zloZyl wniosek w sprawie zmiany zagospodarowania przestrzennego dzialki pod zabudowg dornu

iednorodzinnego ....

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Komacki przerywajqc wypowiedZ m6wcy, zapytal czy pytanie

ma zwi4zek z przedmiotowq uchwalq.

Mieszaniec wsi Koszelewki - Krzysztof Cal odpowied zial, 2e nie.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki wyjaSnil, i2 glosu w tei sprawie udzieli w wolnych

wnioskach.

Na tym dyskusjg zakorlczono.

Przewodniczqcy Rady zamkn4l dyskusjg. Po odczytaniu projektu uchwaly przez

Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu iawnyrn na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13 Radnych,
glosami:
- 5 - ,,2a",
- 5 - ,,przeciw"
- 3 -,,wstrzymuiecych 6ig"
nie podjgla uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalno6d W6jta Gminy Rybno.



Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek przyloczyl fragment pisma Wojewody warmirlsko-

Mazurskiego wzywajqcego Radg Gminy do bezzwloczneeo i jednoocznego tozpatrzenra

przedmiotowej skargi. Wyja6nit, i2 stosownie do wynilu glosowania, nale2y ponownie zawiadomid

skari?cego o niezalatwieniu skargi oraz wprowadziC projekt w niniejszej sprawie do porzqdku obrad

naibliZszej sesii Rady Gminy.

Ad. T.Wolne wnioski i zapytania.

Glos zabrali:

Mieszaniec wsi Koszelewki - Krzysztof Cal zwx6cil sig do w6jta gminy z pytaniem, ii p6l roku temu

zlo2f wniosek w sprawie zmiany zagospodalowania przestrzerurego dzialki pod zabudowg domu

jednorodzinnego. Do tej pory nie ma jednoznacznej odpowiedzi. Zapytal r6wnie2 o stan

zaawarsowania prz€dsiewzigcia budowy oczyszczalni Sciek6w w m.Koszelewki.

Radny - Pan Waldemar Reszka ryrazil podzigkowania radnemu Panu Janowi Fafirlskiemu za pomoc

w wykonaniu prac wykorlczeniowych po inwestorze w zakresie remontu dr6g Itr etapu. Nasepnie

zadal pytanie w kwestii drogi powiatowej na odcinku Lidzbark-D4br6wno, dlaczego nie zostala

uwzglgdniona przebudowa chodnika w pasie drogi powiatowej w m. Tuczkl Czy nasepi naprawa

niniejszego chodnika. Dalej zrvr6cil sig do w6jta gminy o wskazarrie terminu realizacji budowy altany

w m.Grabacz. Zwr6cil uwagg, i2 z uwagi na bezpieczerlstwo mieszkarlc6w, koniecznym jest zajgcie sig

spraw4 wspomnianego chodnika.

Przewodnicz4ca Rady Powiatu Dzialdowskiego - Pani Magdalma Anczykowska w odpowiedzi na

pytanie radnego Pana Waldemara Reszki w sprawie przebudowy chodnika w m.Tuczki wyj a6nita, ih

byla jui w tej materii rozmowa, jak powinna ksztaftowad sig kwestia formalna w tym zakresie.

Zwr6cila uwage, ii z prz,ebrdow1 chodnika naleiry sig wstrzymad do momentu wykonania ronda,

kt6re przewiduje zej5cia na przej5cia dla pieszyctr, co skutkowad ftdzie niewqtpliwie koniecznoSci4

przebudow4 chodnika. Poinformowaf r6wnie2 o podjgtych przez samorz4d powiatu uchwal w

zatresie pomocy finansowej dla gminy Rybno.

Radny - Pan Waldemar Reszka zapytal ponownie, i2 chcialby sQ konlretnie wiedzied. czy i kiedy

przebudowa chodnila zostanie wykonana . Zwrffil uwagg, rL w du2ej mierze zale2y mieszka{cour na

naprawie chodnika w shong blok6w mieszkalnych. Ponadto dodal, ii mieszkarlry wnioskowali o

remont rowu. W jaki spos6b zostanie wykonany ten remont.



utys wsi Hartowiec - Pan Bogdan Kopanski stwierdzil i2 jako radny powiatu nie ma wiedzy na

bmat wniosk6w skladanych przez miezka6c6w m. Tuczki w poruszanei sprawie przez radnego

Pana Waldemara Reszkg.

P.adny - Pan waldemar Reszka zapytal, cry radny powiatowy moze skladad wnioski oraz czy radni

powiatu reprezentuj4cy gming Rybno skladali wnioski w zakresie remont6w w gminie Rybno.

Przewodnicz4ca Rady Powiatu Dzialdowskiego - Pani Magdalena Anczykowska w odpowiedzi na

pytanie radnego Pana Waldemara Reszki wyja5nil, i2 nie ma wiedzy czy r6w zostanie wykonany. To

sprawa Powiatowego Zarzqdu Dr6g. W kwestii przebudowy chodnika, zwr6cila uwagg aby

wshzymad sig z t4 spraw4 do czasu wybudowania ronda. Wskazala, ii wnioski byly skladane

odnoSnie Rumiana i Rybna.

Wiceprzewodnicz4ry Rady - Pan Dariusz Tara zwr6cil uwagg, iZ jego zdaniem radni powiatu

powinni stanowid l4cnik porrigdzy mieszkarlcami a powiatem. To radni najlepiej wiedzq, migdzy

innymi z rozm6w z mieszkarlcami o ich problemach i potrzebach.

Przewodniczqca Rady Powiatu Dzialdowskiego - Pani Magdalena Anczykowska w odpowiedzi

zwr6cila uwagg na koniecznoid oddotnych inicjatyw a nasepnie obop6lnej wsp6$rary z

mieszkarlcami.

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tara zwr6cil uwagg, i2 pytal tylko czy radny powiatu ma

mo2liwo6( zloi,enia wniosku do budietu powiatu.

Radny - Pan Piotr Kamiriski podzigkowal za wsparcie w organizacji obchod6w 6Glecia powstania

OSP w m. Dgbierl, nieobecnym podczas uroczystofci nasQpuj4cym radnym: Panu Andrzejowi

Kornackiemu, Panu piotrowi Gurgielewiczowi oraz Panu Marianowi Granicy, wrgczajec statuetki

Slowa podzigkowania skierowal r6wniei do radnych Pana Bogdana Wantowskiego, Dariusza

Karbowskiego, Pani Magdaleny Anczykowskiej, Pana Bogdana Kopariskiego, Pana Dariusza

farzembka oraz Pana faroslawa Rolkowskiego - D5nektora Gminnej Biblioteki Publiczre! w Rybnie.

Radny - Pan Dariusz Karbowski zapytal, na jakim etapie jest sprawa o6wiedenia na ulicy G6mej i
skrzyiowania z ulic4 Poprzecznq.

WiceprzewodniczEcy Rady - Pan Dariusz Tara zglosil awarig o6wietlenia na wyjet&ie z ndejscowosci

Koszelewv w kierunku Tuczek,



Przewodniczqca Rady Powiatu Dzialdowskiego - Pani Magdalena Anczykowska zwt6cila uwagg na

zagroZenla zwiEzane z usuwanym przy o6rodku zdrowia parkingu.

Soltys wsi Hartowiec - Pan Bogdan Kopanski zapytal, kiedy nast4pi obkaszanie row6w w pasie

drogowym.

Pan Marek Paprocki w sprawie rozbudowy o5rodka zdrowia zapytal, czy zostal wykonany proiekt

rozbudowy, czy jest aktuatny i kto ponosil koszty iego wykonania

Pan Dariusz farzembek zapytal, kiedy nast4pi poprawa dr6g gminnych.

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowski udzielil odpowiedzi na zadane pytania:

1. Remont dr6g gminnych przeprowadzany jest na bie24co;

2. Oczyszrzalnia Sciek6w w Koszlewkach musi zostad wykonana w bie24cym roku, zaS w
kwestii przeznacz enia dznlki zapozna sie ze spraw4;

3. Dokona sig zgloszenia awarii o6wietlenia na wryjead.zie z m. Koszelewy w kierunku

m.Tuczki;

4. Gotowy jest projekt rozbudowy o5rodka zdrowia. Sukcesywnie nastgpuje uruchomianie

finansowania tego typu przedsigwzi(. stosowny wniosek zostanie zloLony. zwr6ctl na

koniecznoSd uruchornienia filialnych osrodk6w migdzy innymi w m.Koszelewy i w

m.Hartowiec. wraz z rozbudow4 o6rodka, niew4tpliwe poprawie sie sytuacji przestrzeni

parkingowej.

5. W kwestii karetki pogotowia wyja6nif iZ priorytetem dla gminy Rybno byla alokacja

karetki z uwagi na brak zapewnienia odpowiedniego czasu dojazdu do pacjenta.

Wskazal, i duil4rolg w uspokojeniu sytuacji zwiqzanej sytuacji ratownictwa medycznego

w powiecie dzialdowskim odegral pan Michal Struzik i pan Robert Szai.

Sekretarz Gminy - Pani folanta Jendrycka wyjadnila, iL zostal juL rozwi4zany problem odwietlenia

ulicznego na ulicy Zajeziornej w kierunku posesji Paristwa Labickich . Wskazala, i2 trwa realizaqa

funduszu soleckiego. Pan Cal otrzyma odpowiedZ na pi6mie.

Radny - Pan waldemar Reszka wni6sl pro5bg o zaigcie sig kwesti4 energii do czasu organizowana
Dnia Dziecka.

soltys wsi Hartowiec - Pan Bogdan Koparlski zwr6cil uwagg na koniecznosd zabezpieczetia

odpowiedniej organizacji ruchu w zwi4zku z montaiem prog6w zwalniaj4cych w m. Hartowiec.



Pan Roman Jaroszewski pozytywnie ocenil wykonanie ulicy ogrodowej. zwr6cil te2 uwagg na

koniecznosi poprawy drogi przy ulicy Lubawskiej w kierunlu nowej zabudowy, aby wykonad tam

droge z odpowiedniego materialu.

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowski w odpowiedzi wyia5nil, i2 w kwestii wykonania drogi na

uliry Lubawskiej w najblizszym czasie odbgdzie sig spotkanie. Do wykonania drogi zostanie

wykorzystany asfalt, albo kostka. wskazal, iit gotowa iest dokumentacja wykonania kanalizacji

Dgbietl-Hartowiec. Inwestyqa zostanie wykonana , nie mniej jednal oczekuje sig na zewngtrzne

Srodki finansowe, kt6re pozwol4 zrealizowad inwestyclg.

Radny - Pan Piotr Kamirlski zwr6cil uwagg na kwestig wykupu ziemi pod inwestycje pod budowg

drogi.

Radny - Pan Dariusz Karbowski zapytal, kiedy nast4pi realizacji inwestycji w zakresie Scie2ki wok6l

jeziora Rybno.

W6it Grniny - Pan Tomasz Wggrzynowski wyla6nil, i2 plany rcalizacii wymienionej inwestycji

zmieruaj4 w d.obrym kierunl<u.

Soltys wsi Hartowiec - Pan Bogdan Kopanski zapytal jaka bgdzie wysoko6C nagr6d dla solectw, kt6re

braly udzial w olimpiadzie migdzysoleckiej.

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowski wiafnil, i2 nie zdarzyla sig sytuacja, aby nagrody

pienig2ne nie zostaly wyplacone.

Na tym dyskusjg zakorlczono.

Ad.S.Zarnknigcie obrad.

O godz.11:50 Przewodnicz4ry Rady Pan Andrzej Kornacki - wobec wyczerpania dzierurego porzEdku

obrad - zamkn4l obrady LII sesji zwyczajnej Rady Gminy Rybno.

Na tym protok6l zakorlczono.
Prowadzqcy obrady:
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Do ninieiszego protokolu zal4cznik formalny stanowi nagranie zawieraj4ce obraz i dZwigk,
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